
COLONHYDROTERAPIE: 
PREVENCE 

A LÉČENÍ V JEDNOM 

Protože nemoce střev jsou dnes obecně velmi rozšířené a v textu 
popsané domácí léčení často nestačí, jako zkušený přírodní léčitel 
bych si přál, aby se tato metoda rozšířila. 

Colonhydroterapie postupně rozpouští nahromaděnou stagnující 
stolici v celém tlustém střevu až po apendix, odstraňuje ji a vyčistí 
celé střevo - a tím i celé tělo. Organismus se zregeneruje a sám se 
vyléčí. 

Většina problémů způsobených výživou rozhodně nespočívá 
v přijmu potravy, nýbrž v jejím vylučování. 

Praktická zkušenost nám ukazuje, že příčinou nemocí je v první 
řadě jedovaté zatížení organismu a s tím spojená ztráta regenerační 
síly, nikoliv nedostatek té či oné látky. Nejedná se tedy o chyby při 
přijímání, nýbrž při vylučování stravy. Ve starých knihách o výživě, 
které si vždycky s chutí přečtu, není uvedeno „ kolik té nebo oné látky 
musím sníst, abych pokryl svoji spotřebu", nýbrž „jak málo mi stačí, 
abych zůstal zdravý"! Skutečně geniální myšlenka. Zabraňuje nad-
měrnému příjmu potravy, a tudíž zatížení organismu. Členové Ně-
mecké společnosti pro výživu se toho musí ještě hodně naučit. Potíže 
se většinou objeví až pak, když už příjem nefunguje, avšak ne proto, 
že nějaké látky bylo dodáno příliš málo. Otrávené střevo je toho 
kvůli omezení své přijímací funkce dobrým příkladem. Problém 
otrávených zbytků stolice se při colonhydroterapii doslova spláchne. 

Potíže nastanou většinou až tehdy, když už nefunguje příjem. 
Ne proto, že jsme n aké látky snědli málo. 

Na okraj uvedu malý příklad, který snad tuto problematiku objasní: 
Všichni mluví o osteoporóze, úbytku vápna na kostech a v nich. 

Podívejte se na ty, kteří tímto problémem trpí. Dodávají snad orga-94 

nismu příliš málo vápníku? V žádném případě! Většinou ho mívají 
dokonce nadbytek. Zajdou si pak k lékaři a obdrží od něho ještě další 
pilulky s vápníkem „na kosti". Hrůza! Vůbec se nebere v úvahu ' že 
tito lidé už jsou zcela zkornatělí. Od tepen přes slinivku břišní až po 
vápenné usazeniny ve všech kloubech a na páteři. Problém tedy ne-
spočívá v nedostatku vápníku. Nevadí, vy jste se svou pilulkou spo-
kojeni. Mnozí terapeuti si tím ospravedlňují dokonce i podávání 
estrogenových preparátů a berou tak na sebe zodpovědnost za do-
datečné překyselení těla a s tím spojené nebezpečí vzniku trombóz. 

JAK SE COLOHYDROTERAPIE PROVÁDÍ? 

Moje tehdy malá dcerka nazvala přístroj pračkou na střeva. Výraz 
se mi líbil a převzal jsem ho. 

Pacient leží v pohodlné pozici na lehátku na zádech. Do koneč-
níku mu je zavedena plastová trubička, na niž je napojena přívodní 
a odvodní hadička. Přívodní trubičkou teče do střeva čistá filtrovaná 
voda. Ta uvolňuje uvnitř střeva ztvrdlé usazeniny, jež se hadičkou 
pohodlně vyplaví. Jedná se o uzavřený koloběh bez jakéhokoliv zá-
pachu. Po skončení procedury se pacienti nevěřícně dívají na le-
hátko, kam neukápla ani kapka. Během procedury proteče tlustým 
střevem asi 30-40 litrů vody. 

Princip ošetření spočívá v peristaltice střeva. Když je střevo na-
plněné, dojde k jistému tlaku a vzniká nervový impulz. Dochází ke 
stimulaci peristaltiky, k uvolnění a defekaci. 

Pomocí přístroje se očistí celé tlusté střevo (asi 150 cm). Nestane 
se tak samozřejmě hned po prvním ošetření. Musí se postupovat po-
malu. Při prvních ošetřeních se převážně nic moc neděje. Většinou 
se ale kupodivu zlepšuje pacientův stav. Já si to vysvětluji tím, že se 
rozpustí soli, kyseliny a toxiny, které nemusíme vůbec vidět. Teprve 
pak přijde velké vyprázdnění. Odtokovou trubicí z těla odtéká hustá 
pevná černá látka. Mnohý pacient nevěří svým očím, když vidí, co 
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To samozřejmě platí i pro malé děti. Neurodermitida se vyskytuje 
častěji s industrializací potravy. Jak už jsme zmínili, bylo v totálně 
zamořené bývalé NDR kolem neslavně proslulého města Bitterfeld, 
kde skrz znečištěný vzduch už nebylo skoro ani vidět, mnohem méně 
případů neurodermitidy než v Mnichově. Znečištěné životní pro-
středí je sice záležitost smutná, nemá ale na naše zdraví tak zhoubný 
vliv jako „čisté zamoření" průmyslově vyráběných potravin, které 
ovšem politici připouštějí a potravinoví chemici doporučují. Mys-
lím, že mě chápete. 

Zachraňte naše děti! 

Podle mého mínění by pacienti s osteoporózou neměli pít mléko, 
protože při obraně proti alergiím vyplavuje tělo z kostí ještě více 
vápníku. 

V přírodní stravě neexistuje deficit vápníku! K nedostatku tohoto 
prvku může dojít pouze tehdy, když j e  vaše střevo už natolik 

nemocné, že nedokáže bohatou nabídku využít. 

Mnozí pacienti jsou po takové informaci velice udivení, protože 
dosud slýchali vždycky pravý opak tohoto tvrzení a nedostatku váp-
níku se obávali. Tento prvek však patří mezi nejčastěji se vyskytu-
jící minerály a je obsažen ve všech potravinách. 

Konzervační látky 
Konzervační látky zabraňují rozmnožování bakterií v potravinách 

a tím je dělají trvanlivými. Totéž ale činí i ve střevu. Brání přiroze-
nému složení naší střevní flóry. Znamená to, že se tato už nadále ne-
dokáže správně obnovovat. Nemůžeme si prostě vytvářet zdravou 
střevní flóru, když ji stále znovu a znovu poškozujeme konzervač-
ními látkami. Skoro všechny produkty ve fastfoodech jsou vysoce 
konzervované. 

Mnoho potravin se také ozařuje. Byrokracie EU v Bruselu to při-
pouští. Víme však, že tyto paprsky jsou vysoce škodlivé a mohou 
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vyvolávat rakovinu. A tady se právě toxické působení využívá, aby 
se potravina krátkodobě zbavila mikroorganismů. 

Samozřejmě ale tyto paprsky zabíjejí i život všech organismů 
včetně rostlin. Před ozářením bylo jablko nebo rajče ještě živinou 
(živou potravinou), po ozáření je už pouze potravinou. Jíte mrtvou 
věc. K stejnému výsledku se dostanete, když si své jídlo ohříváte 
v mikrovlnné troubě! 

Tak tedy, dobrou chuť! 

Co se stane v mikrovlnce? 

Můj bratr namítl: Na talíři je jídlo po ohřátí v mikrovlnce stejné 
jako před tím, jen je teplé. Bohužel tomu tak není. Mikrovlnka zničí 
život potravin a strukturu bílkovin. Pokud nám je jasné, že potrava 
má nastolit pořádek, tak mikrovlnka právě to nejdůležitější v naší 
potravě zabijí. Můžeme to zlehčovat a říct, tak jo, ale sním si k tomu 
jablko a tím jsem nahradil nedostatek struktury. Tak tomu ale není. 
Konzumace stravy z mikrovlnky narušuje metabolismus našeho těla 
na dlouhou dobu, a dokonce velice podstatně. Světová organizace 
přírodních věd vydala v srpnu 1998 zvláštní číslo časopisu „The 
Joumal of Natural Science" s titulem „Jsou mikrovlnné trouby ne-
bezpečné?" s prezentací mnoha studií. Uvádím pro názornost něko-
lik lahůdek: 

Za prvé klesá po konzumaci jídla z mikrovlnky hodnota hemo-
globinu čtyřikrát víc než po běžně uvařeném jídle. Hemoglobin 
ovšem váže kyslík aje nepostradatelný pro jeho transport k buňkám. 
A my přece velmi dobře víme, že nedostatek kyslíku v buňce je pří-
mou příčinou rakoviny! (graf na následující stránce) 

Za druhé se po stravě z mikrovlnky krev zahušťuje, místo toho, 
aby se zředila jako při normálním jídle. Má to co dělat s tvorbou ky-
selin v těle při trávení takto připravených pokrmů. (Víme ovšem, že 
hustá krev protéká kapilárami obtížněji, a to zvyšuje riziko tvorby 
trombóz všeho druhu.) 
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Významný úbytek obsahu hemoglobinu po konzumaci 
tradičně uvařeného jídla, jídla připraveného v mikrovlnné 

troubě a jídla syrového. Měřeno před konzumací 
a následně 15 a 120 minut po ní. 

Nákres z„ The 
Journal o j  
Natural 
Science", září 
1998 

Za třetí se po konzumaci jídla z mikrovlnky počet bílých krvinek 
oproti běžné stravě pětinásobně zvýšil, protože tělo na takto ohřátou 
potravu reaguje záněty, aby přitom vzniklý jed vyloučilo. 
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Hodnota hematokritu před jídlem a 15 a 120 minut po 
něm. Zatímco klasicky vařené nebo syrové jídlo po 120 
minutách po konzumaci množství hematokritu snížilo, 

po pozření jídla z mikrovlnky se jeho objem zvýšil. 

Nákres z „ The 
Journal oj  
Natural 
Science", září 
1998. 

110 

16 

14 

.c: 12 
u 

10 

8 C .  
> 
� 6 

.c: 4 u 
- o  o 

2 

o 
před jídlem 

Leukocyty 
[1000 / mms] 

15 minut po jídle 

ozářeno 
v mikrovlnce 

syrové 

vařeno 
klasick 

120 minut pojidle 

Nárůst počtu leukocytů 15 a 120 minut po konzumaci 
potravy klasicky vařené, syrové a připravované 
v mikrovlnné troubě. Největší přírůstek nastal 

po snědení stravy ozářené v mikrovlnce. 

Nákres z „ The 
Journal o j  
Natural 
Science ", září 
1998 

Můžeme směle říct, že jídlo z mikrovlnky není pouze bezcenné, ale 
je i vysoce jedovaté. Energie z mikrovlnky se přenáší na krev a dru-
hotně tak ozařuje každičkou buňku našeho těla. Toto ozařování za-
sahuje do fyzického oběhu energie ve všech buňkách. Když víme, 
že nejrůznější paprsky vyvolávají rakovinu, pochopíme i ponaučení 
z výše zmíněného článku: 

„Jednoho dne se svět probudí a zjistí, že mikrovlny způsobují 
rakovinu mnohem častěji než cigarety. " 

Nejlepší sporák 
Jakým způsobem si tedy máme svá jídla nejlépe připravovat nebo 

ohřívat? Odpověď je jednoznačná a prostá: na plynu. Na přímém 
ohni se do jídla dostává příliš mnoho popela a sazí. To tedy přichází 
v úvahu pouze při romantických večerech u táborového ohně. 

Elektrické sporáky zase bohužel svým magnetismem a indukčními 
smyčkami potravu změní. Je to sice velmi pohodlné a čisté vaření, 
ze zdravotního hlediska jde však pouze o „nouzové řešení". 
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Samozřejmě jsem mu aplikoval také několik injekcí (mimo jiné 
Utilin, Nigersan, Mucokehl od Sanumu) a prošel též ozonovou tera-
pií. Ovšem zcela jednoznačně ho jeho problému zbavila colonhyd-
roterapie. Jeho rodiče se zatím poptáváním v příbuzenstvu dozvěděli, 
že jedna teta na podobnou problematiku ve svých 40 letech zemřela. 

Byl to dramatický případ, a rozhodně nebyl běžný. Musím si ale 
položit otázku: Co by se se švagrem stalo, kdyby tato terapie ne-
existovala a on zůstal v ošetřování v některé nemocnici? 

Dodatek k českému vydání 

Svým klientům ( sami také jezdíme)

doporučujeme provádění Hydrocolon terapie http://www.prirodnimedicina.cz/
colon-hydro-terapie.html

Lázně Cherubín 
Školská 1385/36 
I 10 00 Praha 
www.laznecherubin.cz 

Co Ion-Hydro-Terapie 
Mária Kazdová 
Slatinská 2726/72 
636 00 Brno 
www.colon-hydro-terapie.cz 

Věra Zapletalová 
Sladkovského 61 
Olomouc-Holice 
www.hydrocolon-olomouc.wz.cz 

Centrum regenerace a zdraví JaS 
Pomezní 1467 /5 
251 O I Říčany 
www.centrum-jas.cz 

Hydrocolon Klimkovice 
Lidická 19 
Klimkovice 742 83 
http://www.volny.cz/belousov.petr/ 
lekari/hydrocolklimkovice.htm 

Gastroenterologie 
Mánesova 64E6 
500 07 Hradec Králové 

Privátní gastroenterologické centrum 
MuDr. Petr Richter, CSc 
Husova 76 
460 01 Liberec 
www.privgstro.cz 

Regenerační centrum iris 
Nám. T .G. M. 1412 
290 O I Poděbrady 
www.rc-iris.cz/hydrocolon.htm 

Remyos, zdravotní středisko 
Vsetínská 71 
756 05 Karolinka 
www.renyos.cz 
http://www.remyos.cz/main/sluzby. 

Hébé, centrum zdraví a krásy 
Štefánkova 2905 
760 01 Zlín 
info@hebezlin.cz 
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V tomto dokumentu byl použit materiál z úžasné knihy  
Jeana-Claude Alixe - JDE O VAŠE STŘEVO 

(klíč k trvalému zdraví)

Specializijume se na očistu nejen tlustého střeva, ale i tenkého 
střeva, což je také velmi důležité. tenké střevo totiž nelze čistit 

klystýrem

Souběžně se soustředíme na podporu a regeneraci jater.

Pokud vyčistíme tenké a tlusté střevo, a zregenerujeme játra, můžeme 
se pustit do očisty mezi buněčného a buněčného prostoru. To by se 

bez očisty střev a jater většinou minulo účinkem. Pokud totiž budeme 
čistit "tekutiny" v mezi buněčném a buněčném prostoru tkání, svalů, 

orgánů apod., toxiny ze střeva budou tyto "prostory" neustále 
znečišťovat. Pak se vlastně jedná o stále nekončící proces.

Pokud máte zájem o konzultaci ohledně terapie 
a očisty střeva, bližší kontakty a informace 

najdete na
 www.foxylife.cz 

a 
www.lekarenskypetrolej.cz
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